
Bylo nebylo … JedemBylo nebylo … JedemBylo nebylo … JedemBylo nebylo … Jedemeeee    dáldáldáldál    
Ahoj. Jsme zpět. Nevidíte nás? Nebojte. Spíš nás dříve uslyšíte. Parta tak trochu upištěných holek z Ivanovic na 

Hané se vrací na scénu. V plné síle, moudřejší, možná i krásnější. Kdo ví. Ale teď vážně. 

Rok s rokem se sešel a tak i my se vracíme v plné síle a novými zkušenostmi. Minulý rok se nám vydařil a my 

jsme postoupili na Mistrovství České republiky v požárním sportu 2012. Odtud jsme si odvezli nové zážitky a 

poučení. Po té jsme si ani nevydechli a většina z nás jela opět na MČR za ženy. Než jsme se nadáli, bylo po 

sezóně a nás čekala pilná zimní příprava, abychom nezaostali a případně se zlepšili, protože i tentokrát byl jasný 

cíl, a to MČR v požárním sportu2013. 

Až tak moc se nezměnilo. Pořád nás trénují Libor Fiala, Roman Zápařka, Aneta Francová a Dušan Kusala. Ovšem 

do týmu nám přibyl nový člen v podání Elišky Trněné. Naše tréninky probíhají buďto v ivanovické hale, nebo na 

našem hasičském hřišti. Na podzim se konalo i menší soustředění ve Vyškově na stadionu. Po velkém rozmyšlení 

jak zkusit předělat celé družstvo na jiné posty na útoku vše zůstalo tak, jak bylo. 100m s překážkami trénujeme 

všechny pečlivě, prozatím bez většího zranění. Štafeta 4x100m je tento rok jen málo pozměněna. Ale o kom je 

hlavní řeč? Tak jako minulý rok Vám představuji: 

Milana Kusalová 

Na postu rozdělovače sem Vám už poněkolikáté představí naše Miluška. Milča se hasičům věnuje už 10 let a 

z našeho družstva je nejstarší, tudíž zastává roli naší kapitánky družstva. Milča je jedna z mála, které mají na 

postupových kolech nejvíce zkušeností. Už několikrát byla na MČR, a to nejen za nás. Běží i ve štafetě, okno. 

Lucie Večerková 

Pokud uslyšíte hlasitý a nepřestávající smích, tak je to právě naše Lucka. Naše jahodová princezna se Vám 

představí opět na sacím a to na nabírání. Ve štafetě pak u hasičáku. Šlujza, Lujza …  je z Chválkovic na Hané a za 

nás běhá od roku 2008. Nikdy nezkazí žádnou zábavu a tak trochu je strůjcem všech ptákovin. 

Monika Kalvodová 

Monča vesele běhá pravý proud již od svého začátku v hasiči v roce 2008. Moňa je společně s Luckou strůjcem 

každé blbosti a každého nesmyslu, ale musí se jí nechat, že někdy se jí to opravdu povede. Z našeho družstva 

uzavírá trojici těch nejstarších. Ve štafetě neběží, ale trénuje společně s Milčou okno. 

Martina Kalvodová 

Náš prcek je stvořen pro post ,,béček´´. V hasiči je už 5 rokem. Na první pohled nevinný anděl.  A pak vyskočí 

ďáblík. Marťa se zapojuje do každé akce a z družstva je ta, společně s Milčou, která vždy řekne svůj názor. Na 

100m se snaží pilně překonat svůj osobáček 20:89. Ve štafetě neběží, ale trénuje na ni přeskok bariéry. 

Jana Medková 

Janča se dlouho a marně snažila prosadit přezdívku Jane. Přezdívka Kobyla připadala zbytku lepší. Janča je 

hasičkou 10 let. Na útoku se Vám představí na stroji, který pilně trénuje. 100m trénuje, ale nezávodí. Trénuje i 

hasičák. Plní také povinnost kronikářky a pokladnice družstva. Z družstva je ta klidná a ta, která se nejvíc 

přeřekne.  

 



Eliška Trněná 

Nový přírůstek družstva je z Chválkovic a s námi je od podzimu 2012. Pilně trénuje a snaha je vidět. Na útoku se 

učila rozdělovač, poté přešla na levý proud. Ostych z nového koníčku ji přešel rychle. V hasiči je jako ryba ve 

vodě. Poctivě chodí na každý trénink a neodmlouvá. Ovšem už na ní začíná působit naše malé kouzlo. 

Kateřina Kamenská 

Káťa je z Kobeřic, ale s námi je od konce roku 2010. Uzavírá trojku na sacím a to na postu koše. Ve štafetě se 

Vám nově představí na přeskoku bariéry. Kačka se zlepšuje také hodně na 100m. Poté až uslyšíte smích Lucky, 

přijde ojedinělý smích Kačky. A pokud pustíte hitovku ,,Boom ,Boom´´ zažijete i ojedinělý zpěv. 

Klára Urbánková 

Nejmladší člen družstva je největší posilou týmu. Hasiči se věnuje 10 let. Na útoku běhá levý proud. V 100m se 

zlepšuje a to dokázala už na několika závodech. Na štafetě ji uvidíte na hadicích. Kača je obvykle klidný článek 

družstva, ale když chce, tak umí překvapit. Nejlépe ji poznáte, když půjdete s námi na start. Ta nejvíc nervózní je 

naše Klárka. 

Tak to jsme my. Dobrý co? Docela povedená parta. To se pozná hned. Krom Kačky bydlíme všechny blízko sebe, 

takže chodíme pravidelně o víkendech ven. Samozřejmě že až po tréninku. Poslední dobou se nedokážeme 

společně domluvit ani na hloupostech, jako např. spol. píseň, ale když jde do tuhého tak se shodneme. Sranda je 

s námi pořád, jen málokdy se nudíme. Ale taky jsme pěkné nervačky a musíme uznat, že jsme i drzé. Jezdíme na 

skoro všechny závody v okolí Ivanovic, ale i závody po celé republice. Zde nabíráme také zkušenosti. 

Tento rok, jako minulý, nebylo na Okresním kole žádné jiné družstvo. Postup na Krajské kolo byl tedy jistý. Den D 

nastal 16. 6. 2013. Zvítězili jsme ve všech disciplínách až na testy, kde se stala menší chybička. Opět jsme 

s velkou radostí postoupili na MČR 2013 do Jablonce nad Nisou! 

 

 


